

New Release - March 2024

GEN 24853	2 CDs	Europe: 2-CD-Highprice
EAN: 4260036258530	High Price, Digipack (2CD)	UK: £18.00
Label: GENUIN classics	Total Time: CD 1: 56'53	US / Canada: 2-CD-Highprice
	CD 2: 57'35	Asia: 2-CD-Highprice



Orchestral Works by Antonín Dvořák

Symphonies No. 3 & 9

The Water Goblin
The Noon Witch

Philharmonie Südwestfalen
Nabil Shehata, Conductor

Unique Selling Points:

- Double CD focusing on Dvořák's orchestral works
- Second GENUIN CD of the orchestra
- Nabil Shehata was the 1st solo bassist of the Berlin Philharmonic and is now a successful conductor

Tracklist

Antonín Dvořák (1841–1904)

CD1

Der Wassermann op. 107 (1896)

01 Allegro vivo

Sinfonie Nr. 3 E s-Dur op. 10 (1873)

02 Allegro moderato

03 Adagio molto, tempo di marcia

04 Finale. Allegro vivace

CD2

Die Mittagshexe op. 108 (1896)

01 Allegretto

Sinfonie Nr. 9 e -Moll op. 95 „Aus der Neuen Welt“ (1893)

02 Adagio—Allegro molto

03 Largo

04 Scherzo. Molto vivace

05 Allegro con fuoco



4 260036 258530

Orchestral Works by Antonín Dvořák / GEN 24853

Raritäten von höchster künstlerischer Qualität und einen der Meilensteine des Repertoires schenken uns die Philharmonie Südwestfalen und ihr Chefdirigent Nabil Shehata. Auf der zweiten Einspielung des Orchesters bei GENUIN präsentiert das agile NRW-Landesorchester auf einer Doppel-CD Werke von Antonín Dvořák. Neben der „Sinfonie aus der Neuen Welt“ finden sich die frühe, schwelgerische 3. Sinfonie des böhmischen Meisters und zwei seiner späten Sinfonischen Dichtungen: „Die Mittagshexe“ und „Der Wassermann“. Ein faszinierender Querschnitt durch Dvořáks Schaffen, von seinen durch Richard Wagner geprägten Anfängen bis zur Zeit der Reife.

The Philharmonie Südwestfalen and its chief conductor, Nabil Shehata, offer us repertoire rarities of the highest artistic quality and one of the milestones of the repertoire. On the orchestra's second recording with GENUIN, the agile North Rhine-Westphalian state orchestra presents works by Antonín Dvořák on a double CD. In addition to the "Symphony From the New World", the album includes the early, lush 3rd Symphony of the Bohemian master and two of his late symphonic poems: "The Noon Witch" and "The Water Goblin". A fascinating cross-section of Dvořák's work, from his Richard Wagner-influenced beginnings to maturity.

Auch bei GENUIN erhältlich:



Die Weihe des Hauses

Werke von Ludwig van Beethoven, Piotr Iljitsch Tschaikowski und Andres Reukauf

Philharmonie Südwestfalen

Nabil Shehata, Dirigent

GEN 23848

EAN: 4260036258486



4 260036 258486